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Από το υπ'αριθ. 3 / 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ.93/97 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η: 
«Εγκριση τροποποίησης προϋπολογισμού και 
τεχνικού προγράμματος Δήμου έτους 1997».  

 
 
 Σήμερα 3 Φεβρουαρίου  του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 30-1-97 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 25 μελών 
βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 

 Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

 
1. Κ.  Ασλάνογλου 1. Μ. Ποτουρίδης  -------------------- 
2. Ι. Κουρουζίδης 2. Α. Δελαβερίδης   
3. Κ. Κόλβατζης 3. Δ. Αδάμου   
4. Κ.  Βαφείδης 4. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα   
5. Θ.  Τέτος      
6. Ε. Λελεκάκης      
7. Κ. Πουλασουχίδης      
8. Π. Καρασαββίδου                                                       Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές    Γ. Μπαλτζής 

10. Α. Μαρκούλης    Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Α. Καραντουμάνης    Θ. Δεμερτζής 
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας  
14. Ο. Σιδηρόπουλος διάταξης αποχώρησε ο  κ. Χ. Παπαγεωργίου. 
15. Ε. Σοφιανίδης Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 52 /97  απόφασης 
16. Χ. Παπαγεωργίου αποχώρησαν οι  κ.  κ.  Π. Καρασαββίδου και Α. 
17. Β. Τσίλης Μαρκούλης.  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 55/97 
18. Γ. Χιονίδης απόφασης αποχώρησαν οι κ. κ. Ο. Σιδηρόπουλος και 
19. Δ. Ζαμάνης Γ. Χιονίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 56/97 
20. Μ. Αδαλόγλου απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. Κατά τη 
21. Π. Αγαθαγγελίδης συζήτηση της υπ’ αρίθ.  58/97 απόφασης προσήλθε 

   ο κ. Ο. Σιδηρόπουλος και αποχώρησε ο κ. Ε. 
Παναγιωτίδης. Κατά τη συζήτηση της υπ’ αρίθ. 85/97 
απόφασης προσήλθε ο κ. Χ. Παπαγεωργίου. Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αρίθ. 94/97 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Βαφείδης και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

 
 
 



 
 
 Στη συνέχεια  ο κ. πρόεδρος εισηγούμενος το αυτό 28ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 29-1-97 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου Πουλασουχίδη, που έχει ως εξής: Με την αρ. 
22872/7-7-95 απόφαση του Υπουργού ΠΕΧΩΔΕ, επιχορηγήθηκε ο Δήμος μας με 
ποσό δρχ. 15.000.000 για προώθηση προγραμμάτων ανακύκλωσης. 
 Το ποσό αυτό, είχε γραφεί στο σκέλος των εσόδων και στο αποθεματικό του 
προϋπολογισμού του έτους 1996. 
 Προκειμένου να γίνει η απορρόφηση του παραπάνω ποσού, πρέπει να γίνει 
τροποποίηση του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος του Δήμου έτους 
1997 ως εξής: 
 Α. Στο σκέλος των εσόδων εγγράφει ποσό δρχ. 15.000.000 στον Κ.Α 131.9 «Λοιπές 
επιχορηγήσεις». 
 Β. Στο σκέλος των εξόδων, δημιουργεί τις παραπάνω νέες πιστώσεις: 
 1. Κ.Α 15/151.9γ «Διαμόρφωση χώρου και κατασκευή εγκαταστάσεων 
ανακύκλωσης» δρχ. 4.000.000. 
    2. Κ.Α 15/152.9γ «Προμήθεια κάδων ανακύκλωσης χαρτιού» δρχ. 1.500.000. 
    3. Κ.Α 15/152.9δ «Προμήθεια κάδων ανακύκλωσης αλουμινίου» δρχ. 1.500.000. 
    4. Κ.Α 15/152.9ε «Προμήθεια πρέσας χαρτιού»                           δρχ. 1.500.000.     
    5. Κ.Α 15/152.9στ «Προμήθεια πρέσας αλουμινίου»                    δρχ. 1.500.000.  
    6. Κ.Α 15/152.9ζ «Προμήθεια δύο (2) μηχανοκίνητων σαρώθρων» δρχ. 2.000.000. 
   7. Κ.Α 15/161.9α «Δαπάνες διαφήμισης και ενημέρωσης κοινού για προγράμματα          
 ανακύκλωσης».                                                                             δρχ.  
3.000.000. 
 Γ. Τροποποιεί ανάλογα το Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Ορίστε ερωτήσεις. 
Σιδηρόπουλος: Πού γράφτηκαν τα ποσά αυτά που πάρθηκαν πριν από ένα χρόνο; 
Πρόεδρος: Το εισηγητικό σημείωμα αναφέρει ότι είναι γραμμένο το ποσό για το έτος 
1996 στο σκέλος των εσόδων και στο αποθεματικό. Ζητάει τώρα η υπηρεσία, για την 
απορρόφηση του ποσού, να εγγραφεί στο σκέλος των εσόδων ως «Λοιπές 
επιχορηγήσεις» και να δημιουργηθούν νέοι κωδικοί αριθμοί στο σκέλος των εξόδων, 
όπως αναφέρονται στο εισηγητικό σημείωμα. 
Παπαγεωργίου: Το ποσό ήρθε στο Δήμο μετά από ποιά ενέργεια; Δεύτερον, το ποσό 
αυτό σε ποιό κωδικό γράφτηκε στις 23-1-96 που εισεπράχθει; Με ποιά απόφαση του 
Δ.Σ; 
 Πρόεδρος: Γράφτηκε στο αποθεματικό. Για τα άλλα που ρωτάτε δεν μπορεί κανείς 
να σας δώσει απάντηση. Δεν είναι και ο κ. Δ/ντής.  
Παπαγεωργίου: Πώς είναι δυνατόν να έχουμε 12 εκ. στο αποθεματικό και ύστερα 
από έναν χρόνο και σήμερα με την παραλαβή του περσινού αποθεματικού ν’ 
αναφέρεται στον προϋπ/σμό ποσό 10 εκ. δρχ. ; 
Αγαθαγγελίδης: Πρώτον, γιατί δεν απορροφήθηκαν τα χρήματα αυτά στο 1996; 
Δεύτερον, θαρχόταν αυτή η τροπ/ση αν δεν προηγούνταν η μήνυση των οικολόγων; 
Τρίτον, μήπως ήταν προσχεδιασμένα όλα αυτά και για να μην φανεί μία βελτιωμένη 
δράση της Οικολογικής Ομάδας Βέροιας; (Ο.Ο.Β). Περιμέναμε να βγουν από τη 
μέση έτσι ώστε ο Δήμος να χρησιμοποιήσει αυτά τα χρήματα για να φανεί η 
δραστηριότητα του Δήμου πράγμα που δεν μπορούσε να το κάνει η Ο.Ο.Β; 
Πουλασουχίδης: Θ’  απαντήσω με ερωτήσεις κι εγώ. Κε Παπαγεωργίου συζητήσαμε 
πριν απ’ αυτά το θέμα για επιχορηγήσεις 200 εκ. , γιατί δεν ρωτήσατε το πως 
εξασφαλίστηκαν εκείνα; Εννοείτε επίσης ότι πήραμε αυτά τα χρήματα με ενέργειες 
της Ο.Ο.Β; Η ενημέρωση που έχω είναι ότι πριν το 1995 έγινε ένα έγγραφο από τον 



τότε αντιδήμαρχο που είναι σήμερα πρόεδρος του Δ.Σ και την Ο.Ο.Β. που κατά 
πάσαν πιθανότητα ή προφανώς μ’ αυτό το έγγραφο που υποβλήθηκε στο ΥΠΕΧΩΔΕ 
εγκρίθηκε αυτή η επιχορήγηση. 
 Γιατί δεν απορροφήθηκαν αυτά τα χρήματα; Δεν είμαι πρόχειρος ν’ 
απαντήσω. Δεν βλέπω επίσης τι σχέση έχει η μήνυση της Ο.Ο.Β. με την απορρόφηση 
αυτού του ποσού. Το 1996 με μία σύμβαση που έχει εγκρίνει το Δ.Σ είχε ανατεθεί 
στην Ο.Ο.Β. η ανακύκλωση του χαρτιού με προοπτική να επεκταθεί και στην 
ανακύκλωση του αλουμινίου στην πόλη μας. Τότε δεν υπήρχαν οι δυνατότητες να 
διατεθούν τα χρήματα σε συγκεκριμένες δαπάνες που θα γινόντουσαν από την 
Ο.Ο.Β. για να διατεθεί το ποσό αυτό. Τώρα που ο Δήμος ανέλαβε την ανακύκλωση 
έχουν εξευρεθεί τρόποι και οι λόγοι που θα διατεθεί αυτό το ποσόν και για να μπει 
στα έξοδα του προϋπ/σμού, είναι απαραίτητο να προσδιορίσουμε που θα μπουν αυτά 
τα χρήματα.  Θα παρακαλέσω να μη ρίχνουμε «λάδι στη φωτιά» σ’ ένα θέμα που 
πάει να γίνει μείζον στην πόλη. Το μείζον θέμα πρέπει να είναι η δημιουργία 
οικολογικής συνείδησης των δημοτών μας και των μεθόδων που θα μας οδηγήσουν 
στην εκμετάλλευση των απορριμμάτων γενικά. Αυτό πρέπει να γίνει σε συνεργασία 
του Δήμου και όλων των ατόμων που έχουν οικολογική συνείδηση στο Δήμο 
Βέροιας. Νομίζω ότι πρέπει να κατέβουν οι τόνοι και απευθύνω προσωπική έκκληση 
να κοιτάξουμε το μέλλον της οικολογίας στο Δήμο μας. Ολα τα άλλα ήρεμα και 
ωραία μπορούν να λυθούν. 
Παπαγεωργίου: Οταν λέει ο αντιδήμαρχος να κατεβούν οι τόνοι εννοεί μήπως ότι το 
θέμα δεν το συζητάμε; Να το κλείσουμε; Να το κουκουλώσουμε; 
Πρόεδρος: Ο κ. Πουλασουχίδης έκανε μία κρίση. 
Παπαγεωργίου: Δεν απαντήθηκε η ερώτηση που έκανα.... 
Πουλασουχίδης: Κατάλαβα ποιά πρέπει να είναι η ερώτηση και δεν θ’ απαντήσω κ. 
πρόεδρε, δεσμεύομαι όμως στον συνάδελφο ότι θα τον απαντήσω όταν έρθει αύριο 
στον Δήμο γιατί δεν γνωρίζω τα νούμερα. Μην το επεκτείνουμε όμως το θέμα και 
λέμε ότι υπάρχει ατασθαλία. Δεν τα πήρε κανείς τα χρήματα στο σπίτι του. 
Πρόεδρος: Για το θέμα της τροπ/σης του προϋπ/σμού, γιατί η αποδοχή έχει γίνει, 
υπάρχουν τοποθετήσεις κ. συνάδελφοι; 
Παπαγεωργίου: Υπάρχει απόφαση; Ποιά είναι; 
Πρόεδρος: Προφανώς υπάρχει. Δεν είναι δυνατόν να έρθει ένα ποσό στο Δήμο χωρίς 
να γίνει απόφαση αποδοχής κ. συνάδελφε. Σας το λέω κατηγορηματικά. Δεν το 
συζητάμε αυτό. Δεν γίνεται διαφορετικά. Εχει εγγραφεί στο σκέλος των εσόδων και 
στο αποθεματικό, απλά δεν υπήρχε ονομαστικά. Τώρα έρχεται για να δημιουργηθούν 
οι κωδικοί. 
Πουλασουχίδης: Το μεσημέρι μίλησα με τον δ/ντή του Δήμου και μου είπε ότι όλα 
είναι εντάξει και επιτρέψετε μου να δίνω μεγάλη βαρύτητα στην άποψη του δ/ντή 
του Δήμου ο οποίος είναι ένας υπηρεσιακός παράγων. Τώρα ακούω για το 
αποθεματικό που είναι γραμμένο 10 εκ. ενώ θα έπρεπε να είναι 12 εκ. Οποιος θέλει 
μπορεί να έρθει στο Δήμο να τον ενημερώσω ή να γίνει ενημέρωση στο επόμενο 
Δ.Σ.  
Πρόεδρος: Υπάρχει απόφαση του Δ.Σ για επιχορήγηση και μπορούμε να το 
εξακριβώσουμε. Τις περισσότερες φορές δεν αναφέρεται λεπτομερώς το ποσό και ο 
σκοπός των αποδοχών επιχορηγήσεων όταν συζητάμε τέτοια θέματα, γι αυτό 
τυχαίνει να μην το θυμάται κανείς. Σήμερα συζητάμε μόνο για τροπ/ση.  
 Ορίστε κ. Ασλάνογλου να ακούσουμε κι εσάς. 
Ασλάνογλου, μέλος Ο.Ο.Β. : Η ανακύκλωση δεν ήταν στόχος από εμάς, ήτανε μέσον 
για να φτάσουμε σ’ ένα επίπεδο με δικές μας μόνο προσπάθειες συνεννόησης με τον 
απλό πολίτη, ότι μπορούμε μαζί να φτιάξουμε πράγματα. Δεν ξοδέψαμε μία δραχμή 
από κρατικά χρήματα για να ευαισθητοποιήσουμε και να ενημερώσουμε τον κόσμο.  



 Προβλέπονται στον προϋπ/σμό 3 εκ. για ευαισθητοποίηση του πολίτη. Ποιά 
ευαισθητοποίηση; Τρία χρόνια τώρα επετεύχθηκε χωρίς να ξοδέψει μία δραχμή ο 
Δήμος. Ειπώθηκε ότι πρέπει να ξεκινήσουμε την ανακύκλωση του αλουμινίου. Τρία 
χρόνια τώρα γίνεται η ανακύκλωση.... 
Πρόεδρος: Κε Ασλάνογλου θέλετε να κάνετε μία παρέμβαση για ένα θέμα που 
αφορά τη δημιουργία κωδικού.... 
Ασλάνογλου: Οχι, για τα χρήματα που εμείς φέραμε στον Δήμο και μας αφορά 
άμεσα. Πρόεδρος: Σε παρακαλώ να περιοριστείτε σ’ αυτό που συζητάμε. 
Ασλάνογλου: Χρήματα που ήρθαν για να πάμε στο γυαλί, να πάμε σε προγράμματα 
ανακύκλωσης τα οποία ξεκινήσαμε ήδη χωρίς κρατικά χρήματα έρχεστε μετά από 3 
χρόνια να αποφασίσετε εάν θα πάμε στο «μηδέν» πάλι. 
 Ρωτήστε, τέλος πάντων, κάποια άλλη πόλη που πήρε 15 και 30 εκ. για να 
κάνει ανακύκλωση και ό,τι μηχανήματα πήρε, τα έχει θαμμένα κάτω από χαρτόνια. 
Εγινε καμμία οικονομοτεχνική μελέτη; Οχι. Σας βεβαιώνω ότι θα φαγωθούν τα 15 
εκ. σ’ αυτό που καλείσθε ν’ απαντήσετε και ο Δήμος μετά θα πληρώνει αυτή τη 
διαδικασία. Ρωτήστε εμάς που ξέρουμε πολλά περισσότερα πράγματα απ’ όσα ξέρει 
ο υπεύθυνος Δήμαρχος, ο υπεύθυνος αντιδήμαρχος κ. Ποτουρίδης. Ρωτήστε να μην 
φαγωθούν τα χρήματα και δεν γίνει τίποτα. Μπορούμε να κάνουμε πολύ 
περισσότερα. Τα χρήματα τα φέραμε εμείς όχι για εμάς αλλά για την πόλη. Η 
ενημέρωση των πολιτών για την ανακύκλωση γίνεται εδώ και 3 χρόνια, απλά ο 
Δήμαρχος και ο Αντιδήμαρχος δεν το ξέρουν. Ρωτήστε. Στη διάθεσή σας όποτε 
θέλετε. 
 Στον κ. Πουλασουχίδη ήθελα να πω, θα πέσει τόσο λάδι κ. Πουλασουχίδη 
ώστε αν είναι να κάψει κάποιους να τους κάψει. Από εμάς θα πέσει το λάδι και θάναι 
καυτό. 
Πρόεδρος: Είμαστε μεταξύ μας και μπορούμε να λέμε και κάποιες κουβέντες 
παραπανίσιες αλλά εγώ οφείλω... 
Ασλάνογλου: Κυριολεκτώ...  
Πρόεδρος: Να είστε προσεκτικός στις εκφράσεις σας γιατί είμαι υποχρεωμένος να 
προστατεύω το σώμα από εκφράσεις που μπορεί να ενέχουν και το είδος κάποιας 
απειλής.  
Ασλάνογλου: Ητανε δήλωση, δεν ήταν απειλή. 
Πρόεδρος: Είναι γνωστές οι απόψεις σας, σας κλείνουμε εκεί. Αλλωστε δεν μας 
είπατε και κάτι καινούργιο. 
Πρόεδρος: Θέλετε τοποθετήσεις; 
Σιδηρόπουλος: Θα ξεκινήσω με τη φράση του κ. Πουλασουχίδη που είπε ότι πάει να 
γίνει μείζον θέμα στην πόλη, το ποιός το έκανε μείζον θέμα δεν θα το πω γιατί δεν 
μπορώ να μιλάω για απόντες. Δηλ. κ. Πουλασουχίδη μη τ’ ανακατεύεται γιατί 
βρωμάνε. Εμείς θα τ’ ανακατέψουμε κι αν βρωμάνε να χρεωθούν τη βρωμιά αυτοί 
που είναι υπεύθυνοι γι αυτήν. 
 Δεν βρίσκω πουθενά τα χρήματα αυτά που αποφασίσαμε ν’ αποδεχθούμε 
σύμφωνα με την διαβεβαίωσή σας. Στην εισήγηση έπρεπε να υπάρχει και ο αριθμός 
της απόφασης με την οποία αποδεχθήκαμε το ποσόν. Δεν βρίσκω τα χρήματα στο 
χρηματικό υπόλοιπο στο κεφάλαιο ειδικευμένα και λοιπών σκοπών ούτε το 1996, 
ούτε το 1997. Στο αποθεματικό του 97 υπάρχουν 10 εκ. που κι αν ακόμη είναι αυτά 
πάλι λείπουν 2 εκ. και δεν μπορώ να δεχθώ ότι έγινε τυπογραφικό λάθος. Θεωρώ και 
αποδίδω ανευθυνότητα, ίσως αμέλεια, ίσως ανικανότητα σ’ αυτούς που χειρίζονται 
το θέμα. Θα μείνω με την απορία γιατί έπρεπε να περάσει ένας χρόνος και να ρθει 
κατά σύμπτωση το θέμα της τακτοποίησης σε κωδικό αριθμό σήμερα, ένα μήνα μετά 
την ανακοίνωση του θέματος από τους οικολόγους. Το πιο έντιμο θα ήταν να 
παραδεχθούν ότι μας ξέφυγε, δεν το θυμηθήκαμε και όχι να μας πούνε ότι οι 
διαδικασίες είναι τόσο χρονοβόρες ώστε ξεκινήσαμε πέρσι και τώρα ολοκληρώθηκε 



η διαδικασία. Δεν θα δεχθώ την τροπ/ση του προϋπ/σμού και να γίνει η χρήση τους 
σύμφωνα με τον αρχικό σκοπό. Ν’ αποφασισθεί μαζί με τους οικολόγους, διότι ήταν 
κοινή η αίτηση για την τύχη των χρημάτων και μετά να ξανάρθει το θέμα για 
συζήτηση. 
Παπαγεωργίου: Δεν θέλω να ρίξω καμία μομφή, ούτε λάδι στη φωτιά, σ’ ένα φλέγον 
θέμα και πιστεύω ότι θάχω την ευκαιρία στο μέλλον να ενημερωθώ καλύτερα μέσα 
απ’ την διαδικασία του συμβουλίου. Αυτή τη στιγμή έχω τη διακριτική ευχέρεια 
επειδή δεν έχω ξεκαθαρίσει και δεν έχουν απαντηθεί οι ερωτήσεις μου στα ζητήματα 
αυτά να ψηφίσω λευκό στο παρόν θέμα. Δεν λέω ότι το απορρίπτω αλλά  
επιφυλάσσομαι επειδή δεν είχα απόλυτα ικανοποιημένες απαντήσεις. 
Ζαμάνης: Εχουμε 12 εκ. για έναν σκοπό και θάπρεπε τα 12 εκ. να είναι γραμμένα 
στο αποθεματικό και να μην είναι 10 εκ. Υπάρχει μία οικονομική διαφορά στον 
λογ/σμό και η οποία πρέπει να ξεκαθαρισθεί. Με κάνει εντύπωση ότι έρχεται μία 
τροπ/ση προϋπ/σμού και αναπτύσσεται ξαφνικά μία οικολογική δραστηριότητα για 
την οποία δεν έχουμε μίαν οικονομική τεχνική μελέτη για το πως προβλέπεται να 
κάνουμε την ανακύκλωση. Πώς προκύψαν αυτά; Γιατί έπρεπε να μοιράσουμε τα 12 
εκ. ; Πιστεύω ότι είναι βεβιασμένη ενέργεια και ο κύριος στόχος ήταν να μοιράσουμε 
τα 12 εκ. και να τακτοποιήσουμε μία οικονομική, όχι ατασθαλία, αλλά μία ανωμαλία 
η οποία δεν οφείλεται σε αδυναμία αλλά ότι κάπου μπερδεύτηκε και σήμερα άρον - 
άρον πρέπει να τακτοποιηθεί. Ο φόβος μου είναι μήπως υπάρχουν κι άλλες τέτοιες 
ανωμαλίες. Εκεί είναι το ζητούμενο. 
 Τα χρήματα αυτά έπρεπε να δοθούν για οικολογικές δραστηριότητες του 
Δήμου με την Ο.Ο.Β. και ενώ έπρεπε να κάνουμε αυτά  ξαφνικά ερχόμαστε και 
μαλώνουμε μ’ αυτούς που προσφέρουν εθελοντική εργασία και δεν επιβαρύνουν το 
Δήμο. Σήμερα τί θα κάνουμε; Θα πάρουμε άλλους που θα τους πληρώνουμε; 
Πιστεύω ότι η Ο.Ο.Β. προσέφερε εργασία κι αντί να τους προσέξουμε τους 
κυνηγάμε. 
 Να μην κάνουμε την τροπ/ση, να προηγηθεί μία οικονομική - τεχνική μελέτη 
για το πως βλέπουμε εμείς από δω και πέρα την ανακύκλωση και αφού ηρεμήσουν τα 
πράγματα να τα ξαναβρούν Δήμος και Ο.Ο.Β. και έχοντας υπόψη τα 12 εκ. θα 
μπορεί να γίνει καλύτερη εργασία. 
Αγαθαγγελίδης: Τα χρήματα αυτά που ήρθαν με ενέργειες της Ο.Ο.Β. ο Δήμαρχος 
ούτε μας ανήγγειλε, ούτε φρόντισε να εκταμιευθούν. Διαλέγω την ευνοϊκή αυτή 
εκδοχή διότι υπάρχει και η άλλη εκδοχή ότι εκταμιεύθηκαν και χρησιμοποιήθηκαν γι 
άλλους λόγους. Τώρα, σ’ εκείνη την κακή εκδοχή, ερχόμαστε να τακτοποιήσουμε 
τυπικά το θέμα να ξαναγράψουμε σε πιο νόμιμους κωδικούς στον προϋπ/σμό τα 
χρήματα αυτά. Διαλέγω την δεύτερη εκδοχή και πιστεύω ότι ο Δήμαρχος δεν ήθελε 
να δοθούν τα χρήματα αυτά γι’ αυτήν τη δουλειά διότι θα φαινόταν εδώ μέσα και θα 
προβάλλονταν η Ο.Ο.Β. και η δράση της. Ηθελε να τα κρατήσει γι αυτήν την αρχή 
που κάνει ο Δήμος τώρα και να μπορέσει να διαθέσει αυτά τα χρήματα με τον τρόπο 
που επιλέχθηκε και προτείνεται. 
 Θα ψηφίσω την τροπ/ση αναγκαστικά. Το ζήτημα είναι ότι πρέπει πράγματι 
στα πλαίσια της δραστηριότητας «Βέροια καθαρή πόλη» αν επιλεγεί η λύση της 
απομάκρυνσης από τη συνεργασία με την Ο.Ο.Β. να γίνει μία οικονομοτεχνική 
μελέτη και εάν αυτή η μελέτη αποδεικνύει ότι ο Δήμος δεν θα έχει όφελος, να 
ξαναεπιλεγεί η συνεργασία με την Ο.Ο.Β.. Να επενδυθούν αυτά τα χρήματα γι αυτή 
την δραστηριότητα με όποιον πιο σκόπιμο τρόπο γίνεται. 
Πουλασουχίδης: Εκπλήσσομαι, διότι το συμβούλιο της ΔΕΤΟΠΟΚΑ δεν ανανέωσε 
αυτή τη σύμβαση. Το Δ.Σ ομόφωνα αποφάσισε να επικυρώσει αυτή την απόφαση της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Τώρα γιατί επανερχόμαστε; Το εγχείρημα απέτυχε κατά την άποψή 
μου γιατί η Ο.Ο.Β. λειτουργεί με δικά της ταχύτατα μέσα και διαφωνούσαν με το 
περιεχόμενο της σύμβασης αυτής. Σήμερα συζητάμε αν θα διαθέσουμε αυτά τα 



χρήματα για να μπορέσουμε να πάρουμε και τα υπόλοιπα 3 εκ. Εχει τη δυνατότητα ο 
κάθε σύμβουλος που έχει κάποια απορία είτε ν’ απευθευνθεί στον αρμόδιο 
αντιδήμαρχο ή ν’ απευθυνθεί στην υπηρεσία και να ζητήσει οποιεσδήποτε 
διευκρινίσεις. Μην τονίζουμε στο Δ.Σ αυτές τις απορίες που και εγώ είμαι 
απροετοίμαστος ν’ απαντήσω. 
 Αυτή η ενέργεια που προσυπογράφεται από τον τότε αντιδήμαρχο και 
σημερινό πρόεδρο του Δ.Σ και την Ο.Ο.Β., η οποία πήγε χωρίς κάποια στοιχεία 
διαβιβαστικά στο ΥΠΕΧΩΔΕ και εγκρίθηκε αυτή η επιχορήγηση, ήταν εν αγνοία του 
Δημάρχου του κ. Βλαζάκη. Οταν έρχεται μία επιχορήγηση στο Δήμο θα ρωτήσω πώς 
εξασφαλίστηκαν αυτά τα χρήματα; Αυτό που μ’ ενδιαφέρει είναι πως θα έρχονται 
χρήματα στο Δήμο. 
 Για τη συνεργασία μας με την Ο.Ο.Β., δυστυχώς με τη συγκεκριμένη ομάδα 
έχουμε μία αντιδικία και είμαστε κατηγορούμενοι όλοι μας και μηνυόμαστε για 
κάποια πράγματα απ’ ότι διαβάζω στις εφημερίδες. Δεν μπορούμε να συζητήσουμε 
αν δεν λύσουμε ορισμένα πράγματα. Δεν αρνήθηκε ο Δήμος ποτέ συνεργασία με 
οποιονδήποτε. Εχει οικολογική συνείδηση ο Δήμος για κάποια προγράμματα που 
είχαν στόχο την ευαισθητοποίηση των δημοτών και όλα τα συναφή θέματα. 
 Ξεκινάει ο Δήμος από το πρόγραμμα και χρειαζόμαστε τα χρήματα γι αυτόν 
τον σκοπό και θα πρέπει να τα διαθέσουμε. Δεν νομίζω ότι το θέμα της 
ευαισθητοποίησης των δημοτών είναι θέμα οικονομικό, είναι κυρίως θέμα που έχει 
να κάνει με το μέλλον αυτής της πόλης και ολοκλήρου του πλανήτη. 
Πρόεδρος: Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία της υπηρεσίας και η άλλη να παραμείνει 
το ποσό στο αποθεματικό για να γίνει μία μελέτη που να προσδιορίζει την 
απορρόφηση αυτών των χρημάτων. 
 Επί της αντιπροτάσεως να παραμείνουν τα χρήματα στο αποθεματικό. Ποιοί 
συνάδελφοι ψηφίζουν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Ο.Σιδηρόπουλος, Β.Τσίλης, Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου, Π.Αγαθαγγελίδης. 
Πρόεδρος: Ποιοί ψηφίζουν την τροπ/ση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
K.Ασλάνογλου, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, 
Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης. 
Πρόεδρος: Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι κ. κ. Ε.Σοφιανίδης και Χ.Παπαγεωργίου. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. Το από 29-1-97 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών κ. Κων/νου 
Πουλασουχίδη. 
2. Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος 
του Δήμου έτους 1997 για την εγγραφή στο σκέλος των εσόδων και εξόδων ποσού 
15.000.000 δρχ. και τη δημιουργία στο σκέλος των εξόδων νέων πιστώσεων. 
3. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.  Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 171 του ΔΚΚ(Π.Δ 410/95) και του άρθρου 8 
του από 17/5 - 15/6/59 Β.Δ «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και Κοινοτήτων». 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Α) Τροποποιεί  τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1997 ως εξής: 
       Α. Στο σκέλος των εσόδων εγγράφει ποσό δρχ. 15.000.000 στον Κ.Α 131.9 
«Λοιπές επιχορηγήσεις». 
  Β. Στο σκέλος των εξόδων, δημιουργεί τις παραπάνω νέες πιστώσεις: 
 1. Κ.Α 15/151.9γ «Διαμόρφωση χώρου και κατασκευή εγκαταστάσεων 
ανακύκλωσης» δρχ. 4.000.000. 
    2. Κ.Α 15/152.9γ «Προμήθεια κάδων ανακύκλωσης χαρτιού» δρχ. 1.500.000. 



    3. Κ.Α 15/152.9δ «Προμήθεια κάδων ανακύκλωσης αλουμινίου» δρχ. 1.500.000. 
    4. Κ.Α 15/152.9ε «Προμήθεια πρέσας χαρτιού»                           δρχ. 1.500.000.     
    5. Κ.Α 15/152.9στ «Προμήθεια πρέσας αλουμινίου»                    δρχ. 1.500.000.  
    6. Κ.Α 15/152.9ζ «Προμήθεια δύο (2) μηχανοκίνητων σαρώθρων» δρχ. 2.000.000. 
   7. Κ.Α 15/161.9α «Δαπάνες διαφήμισης και ενημέρωσης κοινού για προγράμματα          
 ανακύκλωσης»                                                                              δρχ.  
3.000.000. 
  Β). Εγκρίνει την τροποποίηση του τεχνικού προγράμματος εκτελεστέων 
έργων του Δήμου έτους 1997 ως εξής: 
 Στο κεφάλαιο Α΄ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ γράφει νέα έργα με α/α, τίτλο και πίστωση 
ως εξής: 
 
 
α/α Τίτλος έργου Πίστωση 

3. Διαμόρφωση χώρου και κατασκευή 
εγκ/σεων ανακύκλωσης. 

 
4.000.000 δρχ. 

4. Προμήθεια κάδων ανακύκλωσης 
χαρτιού. 

 
1.500.000 δρχ. 

5. Προμήθεια κάδων ανακύκλωσης 
αλουμινίου. 

  
1.500.000 δρχ. 

6. Προμήθεια πρέσας χαρτιού. 1.500.000 δρχ. 
7. Προμήθεια πρέσας αλουμινίου. 1.500.000 δρχ. 
8. Προμήθεια δύο μηχανοκίνητων 

σαρώθρων. 
 

2.000.000 δρχ 
9. Δαπάνες διαφήμισης και ενημέρωσης 

κοινού για προγράμματα  ανακύκλωσης. 
 
 

3.000.000 δρχ. 
 
 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 93 / 1997 
.....................................................................................................................................
.. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 
 
 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Ι. Κουρουζίδης                Ε. Παναγιωτίδης 
Κ. Κόλβατζης                 Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                    Ε. Σοφιανίδης 
Θ.Τέτος                           Χ. Παπαγεωργίου 
Ε. Λελεκάκης                 Β.Τσίλης 
Κ. Πουλασουχίδης         Γ. Χιονίδης 
Π. Καρασαββίδου          Δ. Ζαμάνης 
Κ. Γκαβαϊσές                 Μ. Αδαλόγλου 
Α. Μαρκούλης               Π.Αγαθαγγελίδης 

      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
    ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ 

Α. Καραντουμάνης 
 
 
 
 

    Ακριβές απόσπασμα 
    Βέροια  24 - 2 - 1997 



         Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 

          ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 


